

Date: 21 September 2025

التاريخ: 21 سبتمبر 2025

## Subject: Disclosure of the resignation of the Board Secretary and the Legal Advisor of the Company

## The Omani Qatari Telecommunications Company S.A.O.G. would like to disclose that Mr. Majid Bin Mubarak Al Marzooqi Chief Legal, Regulatory and Corporate Governance Officer, has tendered his resignation from the positions of Company Secretary to the Board of Directors and Legal Advisor to the Company, due to personal reasons and his last working day is Sunday the 21st of September 2025.

The Board expresses its sincere appreciation for his valuable contributions during his tenure and extends its best wishes for his future endeavors.

The Company will disclose the appointments to these positions in due course, in accordance with applicable regulations and procedures.

## الموضوع / الافصاح عن استقالة أمين سر مجلس الإدارة والمستشار القانوني للشركة

تعلن الشركة العمانية القطرية للاتصالات ش.م.ع.ع أن الفاضل/ ماجد بن مبارك المرزوقي الرئيس التنفيذي للشؤون القانونية والتنظيمية والحوكمة قد تقدم باستقالته من منصبي أمين سر مجلس الإدارة والمستشار القانوني للشركة لأسباب شخصية ، على أن يكون آخر يوم عمل له يوم الأحد الموافق 21 سبتمبر 2025م.

يعرب مجلس الإدارة عن شكره وتقديره البالغ لمساهماته القيمة خلال فترة عمله، و يتمنى له دوام التوفيق والنجاح في مساعيه المستقبلية.

وستقوم الشركة بالإفصاح عن التعيينات المتعلقة بهذه المناصب في الوقت المناسب، وفقًا للضوابط والإجراءات المعمول بها.

